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SECRETAR GENERAL
PROCES - VERBAL

încheiat astăzi 23.12.2020
cu ocazia ședinței ordinare a Consiliuluui Local al orașului Pucioasa din data de 23.12.2020,

ședință ce s-a desfășurat la Centrul Cultural European

Au participat următorii consilieri:
1. Bădescu Gheorghe
2. Brebene Marinela
3. Budoiu Ion
4. Butcă Dragoș
5. Fermuș Andra - Isaura
6. Foamete Radu Gabriel
7. Gologan Giulia - Loredana
8. Ianeț Constantin
9. Ionescu Marilena
10. Ivașcu Dragoș Ion
11. Matei Liviu - Augustin
12. Mateoiu Roxana
13. Pleșa Emil
14. Roșoiu Daniela - Cerasela
15. Sprinceană Eugen Dănuț
16. Trifu Marius Robertino,

A fost absent domnul consilier Chelu Răzvan - Niculae.
Ședința a fost deschisă de secretarul general al orașului Pucioasa - doamna jr. Catană Elena, care

spune că ședința ordinară a fost convocată în baza Dispoziției Primarului nr. 1 017/17.12.2020 și că din
consultarea condicii de prezență a constatat că sunt îndeplinite condițiile cerute de lege pentru
desfășurarea ședinței. Apoi, îl roagă pe domnul primar ing. Ana Constantin Emilian să prezinte ordinea de
zi.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian prezintă ordinea de zi. Propune suplimentarea ordinii
de zi înscrisă în dispoziția primarului nr. 1 017/17.12.2020 cu următoarele 3 puncte:

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea revocării H. C. L. Nr. 190/16.12.2020 privind predarea
către Ministerul Dezvoltării Regionale, Aministrației Publice și Fondurilor Europene, prin Compania
Națională de Investiții „ C.N.I. ” S. A., a amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea executării
obiectivului de investiții „ CONSTRUIRE AȘEZĂMÂNT CULTURAL ÎN ORAȘUL PUCIOASA,
JUDEȚUL DÂMBOVIȚA ”.

2. Proiect de hotărâre privind predarea către Ministerul Lucrărilor Publice, Dezvoltării și
Aministrației prin Compania Națională de Investiții „ C.N.I. ” S. A., a amplasamentului situat în orașul
Pucioasa, str. Avram Inacu, nr. 19, Județul Dâmbovița și asigurarea condițiilor în vederea executării
obiectivului de investiții „ Construire așezământ cultural, str. Avram Inacu, nr. 19, oraș Pucioasa,
județul Dâmbovița ”.

3. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului instituțiilor publice și activităților finanțate
integral sau parțial din venituri proprii, pe anul 2020, cu precizarea că aceste proiecte sunt urgente și au
avizele comisiilor de specialitate. Ordinea de zi, împreună cu suplimentarea ordinii de zi sunt supuse la
vot și sunt aprobate cu unanimitatea de voturi a consilierilor prezenți.
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În continuare, doamna secretar general jr. Catană Elena supune atenției consilierilor locali
procesele verbale ale ședințelor Consiliului Local din , 26.11.2020, 03.12.2020, 11.12.2020 și 16.12.2020.

Supune atenției consilierilor locali procesul verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local din
datra de 26.11.2020. Întrebă dacă sunt observații?. Nu sunt. Supune la vot procesul verbal și este aprobat
cu unanimitate de voturi.

Supune atenției consilierilor locali procesul verbal al ședinței extraordinare din 09.11.2020.
Întrebă dacă sunt observații asupra procesului verbal?. Nu sunt. Procesul verbal este supus la vot și este
aprobat cu unanimitatea voturilor consilierilor prezenți.

Apoi, supune atenției consilierilor locali procesul verbal al ședinței extraordinare a Consiliului
Local din 03.12.2020. Întrebă dacă sunt observații asupra acestui proces verbal ?. Nu sunt. Procesul
verbal al ședinței extraordinare din 03.12.2020 este supus la vot și este aprobat cu 12 voturi „PENTRU”,
4 „ ABȚINERI ” (domnul consilier Bădescu Gheorghe, domnul consilier Butcă Dragoș, domnul consilier
Matei Liviu - Augustin și doamna consilier Fermuș Andra - Isaura) - consilieri locali care nu au fost
prezenți la ședința extraordinară din 03.12.2020 și un consilier local absent Chelu Răzvan - Niculae.

În continuare supune atenției consilierilor locali procesul verbal al ședinței extraordinare din
11.12.2020. Întrebă dacă sunt observații?. Nu sunt. Procesul verbal al ședinței extraordinare din
11.12.2020 este supus la vot și este aprobat cu 12 voturi „PENTRU”, 5 „ ABȚINERI ” (domnul consilier
Bădescu Gheorghe, domnul consilier Budoiu Ion, domnul consilier Butcă Dragoș, doamna consilier
Gologan Giulia - Loredana și domnul consilier Pleșa Emil) - consilieri locali care nu au fost prezenți la
ședința extraordinară din 11.12.2020 și un consilier local absent Chelu Răzvan - Niculae.

Se trece la procesul verbal al ședinței extraordinare din 16.12.2020. Întrebă dacă sunt observații
asupra acestui proces verbal?. Nu sunt. Procesul verbal al ședinței extraordinare din 16.12.2020 este
supus la vot și este aprobat cu 13 voturi „PENTRU”, 3 „ ABȚINERI ” (domnul consilier Budoiu Ion,
doamna consilier Fermuș Andra - Isaura și doamna consilier Gologan Giulia - Loredana) - consilieri
locali care nu au fost prezenți la ședința extraordinară din 16.12.2020 și un consilier local absent Chelu
Răzvan - Niculae.

Președinte de ședință este doamna consilier Brebene Marinela.
Se trece la punctul 1 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind scutirea la plata chiriei

conform Legii nr. 448/2006 pentru suprafața locativă cu destinație de locuință din str. Stadionului, bl. B
ANL, ap. 3, deținută cu contract de închiriere de doamna Căpșună Elena Lorena.”

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna consilier Brebene Marinela - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre
privind scutirea la plata chiriei conform Legii nr. 448/2006 pentru suprafața locativă cu destinație de
locuință din str. Stadionului, bl. B ANL, ap. 3, deținută cu contract de închiriere de doamna Căpșună
Elena Lorena și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 2 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii
unui Contract de consultanță, asistență și reprezentare juridică a U. A. T. Orașul Pucioasa și a autorităților
administrației publice locale cu Cabinetul Individual de Avocatură „ Marilena Bălălău ”, pentru anul
2021. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Budoiu Ion spune că, așa cum a mai precizat și altă dată, apreciază că acest
proiect trebuia să se refere doar la aprobarea Consiliuui Local pentru încheierea unui contract de asistență
juridică, nu și prețul sau cabinetul cu care se încheie contractul.

Doamna secretar general jr. Catană Elena spune că acest avocat reprezintă și Consiliul Local.
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că a fost mulțumit de prestația cabinetului

individual Bălălău Marinela și de aceea a venit cu propunerea de a încheia un nou contract și pentru anul
2021.
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Domnul consilier Pleșa Emil spune că Primăria Pucioasa mai are 2 juriști, de ce este nevoie și de
avocat!?

Doamna secretar general jr. Catană Elena spune că unul dintre juriști se ocupă de biroul venituri,
are toată executarea silită și tot ce înseamnă activitate legată de recuperarea banilor de la cei care nu
plătesc. Cel de al doilea jurist, Veronica Radu, are dosare de fond funciar, Legea nr. 10/2001, fond locativ,
pretenții și semnează contracte de milioane de euro pe fonduri europene. Lista cu litigiile, anexă la
referatul compartimentului de specialitate, se referă doar la litigiile care sunt în lucru acum, la acest
cabinet și care continuă și în anul 2021. Sunt câteva persoane cu care avem mai multe dosare: Stanciu T.,
Miculescu M., Bădău Dănuț.

Domnul consilier Bădescu Gheorghe întrebă ce facem când se termină aceste dosare!?
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că apar altele, nu i se dau bani degeaba. De

regulă, avocatul ne reprezintă în cele mai complexe/dificile cauze. În restul dosarelor, suntem reprezentați
de juriștii noștri.

Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Brebene Marinela - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea încheierii unui Contract de consultanță, asistență și reprezentare juridică a U. A. T.
Orașul Pucioasa și a autorităților administrației publice locale cu Cabinetul Individual de Avocatură „
Marilena Bălălău ”, pentru anul 2021 și este aprobat cu 12 voturi „PENTRU” și 3 „ ABȚINERI ”
(domnul consilier Budoiu Ion, doamna consilier Fermuș Andra - Isaura și domnul consilier Pleșa Emil).

Se trece la punctul 3 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea Statului de
funcții și a Organigramei SPITALULUI ORĂȘENESC PUCIOASA. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că nu se modifică nimic la organigrama
Spitalului, rămâne același număr de salariați, dar le este necesară la încheierea contractului de finanțare cu
Casa de Sănătate

Numai sunt discuții.
Doamna consilier Brebene Marinela - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea Statului de funcții și a Organigramei SPITALULUI ORĂȘENESC PUCIOASA și este
aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 4 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului
de asistenți personali ai persoanelor cu handicap grav și a numărului de indemnizații pentru persoanele cu
handicap grav pentru anul 2021. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Bădescu Gheorghe spune că trebuie luată o marjă de siguranță pentru a nu se
ajunge în situația de a nu avea posturi vacante pentru angajarea unor asistenți personali.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că și posturile vacante trebuie bugetate, am
avut 65, acum propunem 70. Și la indemnizații am prins în plus. Noi suntem un caz fericit, precizează
domnul primar ing. Ana Constantin Emilian, deoarece suntem la zi cu plata salariilor pentru asistenții
personali și cea a indemnizațiilor, alte localități stau prost. Noi am pus și din bugetul local și am plătit
aceste indemnizații și salarii, iar acum în decembrie ne-am recuperat banii, deoarece, prin rectificare am
primit bani de la Guvern.
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Nu mai sunt alte discuții.
Doamna consilier Brebene Marinela - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privindaprobarea numărului de asistenți personali ai persoanelor cu handicap grav și a numărului de
indemnizații pentru persoanele cu handicap grav pentru anul 2021 și este aprobat cu unanimitate de voturi
în forma prezentată.

Se trece la punctul 5 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea majorării
impozitului pentru imobilele situate în orașul Pucioasa încadrate în categoria clădirilor și terenurilor
neîngrijite. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna consilier Fermuș Andra - Isaura spune că nu este de acord cu acest proiect de hotărâre.
Consideră că înainte de a-i sancționa pe cetățeni, trebuie să le oferim și soluții, iar termenul de 6 luni este
prea scurt.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că s-a terminat campania electorală și trebuie
să trecem la treabă. Acești oameni nu sunt sancționați, au fost notificați cu 6 luni înainte, iar în acest
interval nu au făcut nimic, terenurile și clădirile sunt tot neîngrijite.

Domnul consilier Butcă Dragoș întrebă dacă sunt toți cetățenii care au case neîngrijite?
Domnul ing. Hosszu Mihail spune că nu, sunt o parte din ei.
Domnul consilier Butcă Dragoș solicită să fie identificați toți, nu i se pare corect să fie doar unii.
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că nu ai cum să-i identifici pe toți odată; pe

măsură ce sunt identificați sunt notificați și apoi se trece la majorarea impozitului. Surprinzător este,
spune domnul primar ing. Ana Constantin Emilian, că dintre cei notificați niciunul nu a venit să ceară
ajutor, să întrebe ce poate să facă, etc. Cei din anii trecuți, unii și-au făcut curățenie, alții nu, dar au achitat
impozitul. Și să ne uităm pe listă, foarte puțini sunt persoane fizice care nu au posibilități.

Doamna consilier Fermuș Andra - Isaura spune că la Oradea știe că Primăria a pierdut multe
procese care au avut ca obiect majorarea impozitelor și taxelor locale pentru imobilele neîngrijite, pe
motiv că termenul de 6 luni este prea scurt, consideră că oamenilor trebuie să li se dea și soluții.

Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Brebene Marinela - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea majorării impozitului pentru imobilele situate în orașul Pucioasa încadrate în categoria
clădirilor și terenurilor neîngrijite și este aprobat cu 14 voturi „PENTRU” și 2 „ ABȚINERI ” (domnul
consilier Butcă Dragoș și doamna consilier Fermuș Andra - Isaura)

Se trece la punctul 6 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii
termenului la contractul de închiriere nr.8748/20.06.2005 ce are ca obiect închirierea terenului în
suprafață de 217.730 mp., situat în orașul Pucioasa, punct Cariera de Gips, titular S. C.
HEIDELBERGCEMENT ROMÂNIA S. A. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Bădescu Gheorghe întrebă dacă nu sunt afectați proprietarii de lângă acest teren
care face obiectul contractului .

Răspunsul este nu.
Domnul consilier Ianeț Constantin precizează că până în vară se va închide acestă carieră, din

acest motiv s-a solicitat prelungirea pe 1 an, doar. În acest interval societatea are obligația de a executa
lucrări specifice de reabilitare a mediului, iar solicitarea de prelungire a valabilității contractului vizează
tocmai realizarea acestei obligații de mediu. Spune că nu va participa la vot.
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Domnul consilier Budoiu Ion întrebă dacă se propune doar prelungirea contractului?
Răspunsul este da.
Întrebă ce se întâmplă cu prețul?
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că prețul rămâne același și va fi indexat așa

cum s-a procedat și până în prezent
Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Brebene Marinela - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

aprobarea prelungirii termenului la contractul de închiriere nr.8748/20.06.2005 ce are ca obiect
închirierea terenului în suprafață de 217.730 mp., situat în orașul Pucioasa, punct Cariera de Gips, titular
S. C. HEIDELBERGCEMENT ROMÂNIA S. A. și este aprobat cu 12 voturi „PENTRU” și 3 „
ABȚINERI ” (domnul consilier Bădescu Gheorghe, domnul consilier Budoiu Ion și doamna consilier
Fermuș Andra - Isaura), domnul consilier Ianeț Constantin nu participă la vot și un consilier absent -
domnul consilier Chelu Răzvan Niculae.

Domnul consilier Butcă Dragoș, cere permisiunea să părăsească ședința, deoarece a intervenit o
problemă personală.

Se trece la punctul 7 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii
termenului la contractul de închiriere nr.18426/14.08.2019 ce are ca obiect închirierea terenului în
suprafață de 37 mp., situat în orașul Pucioasa, Piața centrală Cartaxo, punct Platoul Pieței, titular
COSADI REAL FOOD S. R. L. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Bădescu Gheorghe spune că la acestă terasă nu se respectă normele legale
privind starea de alertă și solicită să fie sancționat reprezentantul ei.

Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Brebene Marinela - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea prelungirii termenului la contractul de închiriere nr.18426/14.08.2019 ce are ca obiect
închirierea terenului în suprafață de 37 mp., situat în orașul Pucioasa, Piața centrală Cartaxo, punct
Platoul Pieței, titular COSADI REAL FOOD S. R. L. și este aprobat cu 14 voturi „ PENTRU ” și o „
ABȚINERE ” - domnul consilier Bădescu Gheorghe, iar doi consilieri sunt absenți (domnul consilier
Butcă Dragoș și domnul consilier Chelu Răzvan - Niculae).

Se trece la punctul 8 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea cheltuielilor
aferente navetei cadrelor didactice și personalului didactic auxiliar. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Doamna consilier Brebene Marinela - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea cheltuielilor aferente navetei cadrelor didactice și personalului didactic auxiliar și este
aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 9 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind rectificare bugetului
local al U. A. T. Orașul Pucioasa pe anul 2020. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna Pîntea Daniela - șef birou administrație publică locală prezintă raportul explicativ nr. 27
295/16.12.2020. Spune că au venit bani pe PNDL pentru CNNT, decontarea unor lucrări pe contractul de
finanțare nr. 3 379/27.11.2017 - Modernizare drumuri de interes local zona Centrală, Șerbănești - Bela și
Miculești Diaconești, 700 lei de la AJPIS pentru ajutorul de încălzire și validarea dispoziției nr. 1
003/16.12.2020 - PNDL.

Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Brebene Marinela - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind rectificare bugetului local al U. A. T. Orașul Pucioasa pe anul 2020 și este aprobat cu unanimitate
de voturi în forma prezentată.
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Se trece la punctul 10 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind organizarea rețelei
unităților de învățământ preuniversitar de stat de pe raza U. A. T. Orașul Pucioasa pentru anul școlar 2021
- 2022. ”

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian precizează că s-au desființat cele 2 grădinițe de la
Șerbănești și Diaconești pentru că aveau un număr de copii foarte mic, iar Consiliul de Administrație al
Inspectoratului Școlar Județean Dâmbovița nu mai poate acorda aviz decât pentru funcționarea unei grupe
peste numărul maxim de copii, nu sub numărul minim de copii.

Doamna secretar general jr. Catană Elena precizează că, inițial, s-a solicitat avizul conform pentru
rețeaua scolară cu aceste 2 grădinițe și a fost respinsă solicitarea noastră. S-a refăcut proiectul de hotărâtre
prin care am solicitat avizul conform pe proiect de hotărâre și așa au acordat avizul conform.

Doamna consilier Brebene Marinela întrebă ce se întâmplă cu clădirile?
Domnul primar ing. Ana Constantin Emilian spune că intră în conservare
Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Brebene Marinela - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind organizarea rețelei unităților de învățământ preuniversitar de stat de pe raza U. A. T. Orașul
Pucioasa pentru anul școlar 2021 - 2022 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 11 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea
cuantumului burselor de performanță, de merit, de studiu și de ajutor social, precum și a numărului
acestora, ce se pot acorda elevilor din unitățile de învățământ preuniversitar de stat, cu frecvență, de pe
raza U. A. T. Orașul Pucioasa pentru anul școlar 2020 - 2021. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Doamna secretar general jr. Catană Elena precizează că prin Hotărârea Guvernului nr.1064/2020
s-a stabilit cuantumul minim de 100 lei pentru bursa de studiu, merit, performanță și ajutor social.
Consiliul Local poate aproba cuantumul burselor, dar nu mai mic de 100 de lei. Acesta este motivul
pentru care s-a propus următoarele burse: 150 lei/elev - bursa de performanță, 120 lei/lună/elev - bursă de
merit, 100 lei/lună/elev - bursă de studiu, 100 lei/lună/elev - bursă de ajutor social.

Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Brebene Marinela - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea cuantumului burselor de performanță, de merit, de studiu și de ajutor social, precum și a
numărului acestora, ce se pot acorda elevilor din unitățile de învățământ preuniversitar de stat, cu
frecvență, de pe raza U. A. T. Orașul Pucioasa pentru anul școlar 2020 - 2021 și este aprobat cu
unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 12 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind stabilirea salariului de
bază pentru funcția publică de execuție de referent specialitate - SSD - clasa II și funcția contractuală de
execuție de administrator tr. I - M - din cadrul familiei ocupaționale „ Administrație ” din aparatul propriu
al primarului orașului Pucioasa, începând cu data de 01.12.2020. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu mai sunt discuții.
Doamna consilier Brebene Marinela - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind stabilirea salariului de bază pentru funcția publică de execuție de referent specialitate - SSD -
clasa II și funcția contractuală de execuție de administrator tr. I - M - din cadrul familiei ocupaționale „
Administrație ” din aparatul propriu al primarului orașului Pucioasa, începând cu data de 01.12.2020 și
este aprobat cu 14 voturi „ PENTRU ” și 3 absenți (domnul consilier Butcă Dragoș, domnul consilier
Chelu Răzvan - Niculae iar domnul consilier Bădescu Gheorghe era afară).

Se trece la punctul 13 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea
indicatorilor tehnico - economici pentru obiectivul de investiții „ REFACERE ZONĂ DE AGREMENT
ȘI CONSTRUIRE BAZĂ DE TRATAMENT ȘI VALORIFICAREA APEI SULFUROASE
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EXISTENTE ÎN ZONĂ PE DEALUL MOȚĂIANCA ȘI ÎN ZONA „ LA SURSĂ ”, ORAȘUL
PUCIOASA, JUDEȚUL DÂMBOVIȚA ”. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Doamna consilier Brebene Marinela - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea indicatorilor tehnico - economici pentru obiectivul de investiții „ REFACERE ZONĂ
DE AGREMENT ȘI CONSTRUIRE BAZĂ DE TRATAMENT ȘI VALORIFICAREA APEI
SULFUROASE EXISTENTE ÎN ZONĂ PE DEALUL MOȚĂIANCA ȘI ÎN ZONA „ LA SURSĂ ”,
ORAȘUL PUCIOASA, JUDEȚUL DÂMBOVIȚA ” și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma
prezentată.

Se trece la punctul 14 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii
unui contract de comodat între Asociația pentru Electromobilitate - AERO și U. A. T. Orașul Pucioasa
având ca obiect darea în folosință cu titlu gratuit a unei stații de încărcare pentru vehicule electrice. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Doamna consilier Brebene Marinela - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea încheierii unui contract de comodat între Asociația pentru Electromobilitate - AERO și
U. A. T. Orașul Pucioasa având ca obiect darea în folosință cu titlu gratuit a unei stații de încărcare pentru
vehicule electrice și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 15 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind aprobarea revocării H.
C. L. Nr. 190/16.12.2020 privind predarea către Ministerul Dezvoltării Regionale, Aministrației Publice
și Fondurilor Europene, prin Compania Națională de Investiții „ C.N.I. ” S. A., a amplasamentului și
asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de investiții „ CONSTRUIRE AȘEZĂMÂNT
CULTURAL ÎN ORAȘUL PUCIOASA, JUDEȚUL DÂMBOVIȚA ”. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Doamna consilier Brebene Marinela - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind aprobarea revocării H. C. L. Nr. 190/16.12.2020 privind predarea către Ministerul Dezvoltării
Regionale, Aministrației Publice și Fondurilor Europene, prin Compania Națională de Investiții „ C.N.I. ”
S. A., a amplasamentului și asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de investiții „
CONSTRUIRE AȘEZĂMÂNT CULTURAL ÎN ORAȘUL PUCIOASA, JUDEȚUL DÂMBOVIȚA ” și
este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 16 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind predarea către
Ministerul Lucrărilor Publice, Dezvoltării și Administrației prin Compania Națională de Investiții „
C.N.I. ” S. A., a amplasamentului situat în orașul Pucioasa, str. Avram Inacu, nr. 19, Județul Dâmbovița și
asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de investiții „ Construire așezământ cultural, str.
Avram Inacu, nr. 19, oraș Pucioasa, județul Dâmbovița ”. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.
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Domnul consilier Sprinceană Eugen Dănuț președintele comisiei juridice prezintă avizul comisiei
juridice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Ianeț Constantin președintele comisiei de urbanism prezintă avizul comisiei de
urbanism și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Domnul consilier Pleșa Emil președintele comisiei sociale prezintă avizul comisiei sociale și
anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Doamna consilier Brebene Marinela - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind predarea către Ministerul Lucrărilor Publice, Dezvoltării și Administrației prin Compania
Națională de Investiții „ C.N.I. ” S. A., a amplasamentului situat în orașul Pucioasa, str. Avram Inacu, nr.
19, Județul Dâmbovița și asigurarea condițiilor în vederea executării obiectivului de investiții „ Construire
așezământ cultural, str. Avram Inacu, nr. 19, oraș Pucioasa, județul Dâmbovița ” și este aprobat cu
unanimitate de voturi în forma prezentată.

Se trece la punctul 17 al ordinii de zi și anume: „ Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului
instituțiilor publice și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii, pe anul 2020. ”

Doamna consilier Brebene Marinela președintele comisiei economice prezintă avizul comisiei
economice și anume comisia dă aviz favorabil proiectului de hotărâre în forma prezentată.

Nu sunt discuții.
Doamna consilier Brebene Marinela - președinte de ședință, supune la vot proiectul de hotărâre

privind rectificarea bugetului instituțiilor publice și activităților finanțate integral sau parțial din venituri
proprii, pe anul 2020 și este aprobat cu unanimitate de voturi în forma prezentată.

Domnul consilier Budoiu Ion întrebă dacă postul de admnistrator public a fost ocupat prin concurs?
Răspunsul este nu.
Solicită să se consemneze în procesul verbal că a întrebat acest lucru.
Nu mai sunt alte discuții .
Drept pentru care am încheiat prezentul proces – verbal.

Președinte de ședință,
ec. BREBENE MARINELA

Numele şi prenumele Funcţia Data Semnătura
Verificat - - - -
Întocmit Catană Elena Secretarul general al oraşului Pucioasa


